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RRM.0002.10.2025 

 

Protokół  

X Sesji Rady Miejskiej we Wschowie  

z dnia 20 stycznia 2025 
 

Obrady rozpoczęto 20 stycznia 2025 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:13 
tego samego dnia. 

 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
 

Obecni: 
1. Władysław Brzechwa 

2. Michał Drobnik 
3. Maciej Gała 
4. Dawid Jastrzębski 

5. Halina Kaczmarek 
6. Hanna Knaflewska-Walkowiak 

7. Jacek Kowalczyk 
8. Aleksandra Kozłowska 

9. Krzysztof Michalewicz 
10. Agnieszka Nachaj 
11. Tomasz Ratajczak 

12. Tadeusz Sobczuk 
13. Marek Szewczyk 

14. Łukasz Winiarski 
15. Krystyna Zacharczuk 
 

Goście: 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak 
Sekretarz Miasta i Gminy Wschowa Malwina Pawlak 
Radca Prawny mec. Katarzyna Dudziak 

Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych Monika Bober 
Dyrektor Biura Inwestycji i Infrastruktury – Jolanta Jaromin – Mazur 

Kustosz Muzeum Ziemi Wschowskiej Przemysław Wojciech 
  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM otwarła obrady X Sesji Rady Miejskiej we Wschowie, powitała 

wszystkich obecnych Radnych, pracowników urzędu i gości i poprosiła o sprawdzenie 
kworum. 
  

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności 
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Wyniki głosowania 

OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 
 

Wyniki imienne: 
OBECNY (15) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 

Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru ulic Moniuszki, Garbarskiej, 

Wałowej, Herbergera we Wschowie (druk 97) 
Przewodnicząca RM powiedziała, że Radni druk otrzymali. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 

Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 
uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru ulic Moniuszki, Garbarskiej, Wałowej, Herbergera we 

Wschowie (druk 97) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 

Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
  

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 
Miasta i Gminy Wschowa (druk 98) 
Przewodnicząca RM wyjaśniła, że posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

odbyło się w dniu 16 stycznia stąd wniosek o wprowadzenie projektu do porządku 
obrad. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 

Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa (druk 

98) 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 

Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycielom, 
którym powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust 3 Karty Nauczyciela, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Wschowa (druk 99) 

Przewodnicząca powiedziała, że projekt był omawiany na Komisji Oświaty i dodała, 
że Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 

Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust 3 

Karty Nauczyciela, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wschowa (druk 
99) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

  
 

3. Przyjęcie protokołu IX Sesji Rady Miejskiej. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że protokół został podpisany i znajduje się  

w Biurze Rady. 
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4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa  

w okresie międzysesyjnym. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że Radni otrzymali sprawozdanie. 

 
 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej we Wschowie w roku 2024. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poprosiła o zgłaszanie się Radnych do zabrania głosu w sprawie 

sprawozdania i dodała, że sprawozdanie zostało sporządzone za okres bieżącej 
kadencji, co tyczy się również sprawozdań z działalności stałych komisji Rady 

Miejskiej. 
 
 

6. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej za 2024 rok. 
Radni nie zabrali głosu. 

 
 
7. Plan pracy Rady Miejskiej we Wschowie na 2025 rok. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że plan pracy obejmuje tylko punkty 
obowiązkowe z mocy ustaw i dodała, że plan zostanie opublikowany na stronie 
internetowej Urzędu Miasta i Gminy Wschowa. 
Link do strony: https://gminawschowa.pl/plan-pracy-rady-miejskiej-na-2025-

rok.html 
  

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji 
Rady Miejskiej na 2025 rok. (druk 96) 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że plany pracy były omawiane i zatwierdzane  

na poszczególnych posiedzeniach komisji. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 
Miejskiej na 2025 rok. (druk 96) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

  
 

https://gminawschowa.pl/plan-pracy-rady-miejskiej-na-2025-rok.html
https://gminawschowa.pl/plan-pracy-rady-miejskiej-na-2025-rok.html
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9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy 

Wschowa na 2025 rok (druk 85) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak omówiła zapisy autopoprawki. 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy Wschowa na 
2025 rok (druk 85) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 

Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
  

 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2032 (druk 86) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2025 - 2032 (druk 86) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2025 Rokiem 

Franciszka Antoniego Kwileckiego (druk 87) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Kustosz Muzeum Ziemi Wschowskiej Przemysław Wojciech przedstawił prezentację 

ilustrującą działania podjęte przez Muzeum w 2024 r. w ramach ustanowionego 
decyzją Rady Miejskiej we Wschowie Roku Melchiora Teschnera, w związku  
z 440. rocznicą urodzin kompozytora we Wschowie. 

Kustosz Muzeum Przemysław Wojciech uzasadnił prośbę ustanowienia Roku 2025 
imieniem Franciszka Antoniego Kwileckiego. 

Łukasz Winiarski 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

 przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2025 Rokiem Franciszka Antoniego 

Kwileckiego (druk 87) 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 

Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
  
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2026 Rokiem Maxa 
Kirmisa (druk 88) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

Kustosz Muzeum Ziemi Wschowskiej Przemysław Wojciech uzasadnił prośbę 

uhonorowania Roku 2026 imieniem Maxa Kirmisa, w związku z 100. rocznicą śmierci 

Wschowianina. 

Łukasz Winiarski 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

 przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM wyjaśniła, że uchwała jest podejmowana z odpowiednim 

wyprzedzeniem w związku ze skalą zaplanowanych działań. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2026 Rokiem Maxa Kirmisa (druk 88) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 

Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
  

 
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek  

i zasad pobierania opłaty targowej (druk 84) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek i zasad 

pobierania opłaty targowej (druk 84) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 

Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
  

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

(druk 89) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że uchwała jest procedowana z autopoprawką. 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

 



8 

 

- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stawek opłat za zajęcie pasa drogowego (druk 89) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 

Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

 
  
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  

na udzielenie pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2024 roku 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie 50% kosztów opracowania 

dokumentacji projektowej rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 278  
na odcinku Łysiny - Tylewice w zakresie budowy ścieżki rowerowej  
w szacunkowej kwocie 75.000,00zł (druk 90) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

  
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2024 roku w formie dotacji celowej 
na dofinansowanie 50% kosztów opracowania dokumentacji projektowej rozbudowy 

drogi wojewódzkiej nr 278 na odcinku Łysiny - Tylewice w zakresie budowy ścieżki 
rowerowej w szacunkowej kwocie 75.000,00zł (druk 90) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 

Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
 
  

16. Podjęcie uchwały w sprawie kryteriów rekrutacji wraz z liczbą punktów 
za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych i punktów przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Wschowa (druk 91) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Łukasz Winiarski 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

 przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

  
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie kryteriów rekrutacji wraz z liczbą punktów za 
poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 
stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktów 
przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Wschowa (druk 91) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

 
  

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określania zasad 
udzielania dotacji celowej spółkom wodnym z budżetu Gminy Wschowa, 
trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania 

(druk 92) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określania zasad udzielania 

dotacji celowej spółkom wodnym z budżetu Gminy Wschowa, trybu postępowania  
w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania (druk 92) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 

Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
  

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia przez Gminę Wschowa z Gminą Włoszakowice w zakresie 
objęcia mieszkańców Gminy Wschowa opieką i usługami świadczonymi 
przez Środowiskowy Dom Samopomocy we Włoszakowicach (druk 93) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że uchwała jest procedowana z autopoprawką. 
Łukasz Winiarski 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

 przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia przez Gminę 

Wschowa z Gminą Włoszakowice w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Wschowa 
opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy we 
Włoszakowicach (druk 93) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej 

we Wschowie oraz sołtysów sołectw Gminy Wschowa (druk 94) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM poinformowała, że uchwała jest procedowana z autopoprawką. 
Przewodnicząca RM wyjaśniła, że procedowanie uchwały jest związane tylko  
i wyłącznie z koniecznością jej publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Lubuskiego i dodała, że stawki diet radnych i sołtysów pozostają niezmienione. 
Łukasz Winiarski 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

 przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej we Wschowie 
oraz sołtysów sołectw Gminy Wschowa (druk 94) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 
Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

 
  

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we Wschowie 
na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków (druk 95) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 
Stanisława Biskupa i Męczennika we Wschowie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
(druk 95) 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 

Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
  

 
21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru ulic Moniuszki, Garbarskiej, 

Wałowej, Herbergera we Wschowie. (druk 97) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru ulic Moniuszki, Garbarskiej, Wałowej, 
Herbergera we Wschowie. (druk 97) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 

Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
 
 

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta   
i Gminy Wschowa (druk 98) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Michał Drobnik powiedział,  

że w dniu 16 stycznia 2025 r. Komisja odbyła posiedzenie, na którym wyjaśnienia  
w przedmiotowej sprawie złożyli Zastępca Burmistrza i Dyrektor Biura Inwestycji  

i Infrastruktury. 
Przewodniczący dodał, że Komisja jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną i takie 
jej rozpatrzenie sugeruje Wysokiej Radzie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta  i Gminy 
Wschowa (druk 98) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Michalewicz 

  
 
23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycielom, którym 
powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych  
i opiekuńczych nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust 3 Karty 
Nauczyciela, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wschowa  

(druk 99) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych Monika Bober wyjaśniła zapisy projektu 

uchwały, który jak dodała został pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe.  

Łukasz Winiarski 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

 przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 
kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycieli szkół niewymienionych 

w art. 42 ust 3 Karty Nauczyciela, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Wschowa (druk 99) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, 

Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
  
 

24. Wnioski i informacje. 
Nie zgłoszono wniosków. 

  
25. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 

podziękowała Radnym za udział w obradach i zamknęła X Sesję Rady Miejskiej  
we Wschowie. 
 

 
 

 Przewodniczący 
Rady Miejskiej we Wschowie 

  

 
     /-/  Hanna Knaflewska – Walkowiak 

 
 

 Transmisja online: Transmisja X Sesji Rady Miejskiej we Wschowie 

 
 

 
 
Przygotował(a): Anna Safiańczuk 

Starszy Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej we Wschowie 

 
 

https://wschowa.esesja.pl/transmisja/62987/xasesjaaradyamiejskiejaweawschowie.htm

